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Geacht College, 
 
In november 2010 stelde de PvdA-fractie schriftelijke vragen over de ontwikkelingen 
in de Gelkingestraat. De PvdA-fractie maakte zich zorgen over de ontwikkelingen in 
de Gelkingestraat. De komst van de regiotram zal maken dat de Gelkingestraat weer 
goed toegankelijk wordt voor fietsers van én naar de Grote Markt, net als voor de 
komst van het Groninger Museum. Maar er is meer nodig om de Gelkingestraat op 
kortere termijn in positieve richting te ontwikkelen. De PvdA-fractie stelde daarom 
vragen over de acties van de winkelstraatmanager, de horecavergunningen, een aantal 
langdurig leegstaande panden, het stimuleren van eigen pand bezit, de ondergrondse 
afvalcontainer, extra benodigde fietsenrekken en de betrokkenheid van de 
winkeliersvereniging Gelkingestraat. Uit de antwoorden van het college bleek toen dat 
er een extra afvalcontainer geplaatst zou worden, en dat het college pogingen 
onderneemt om de al lang leegstaande panden en de al lang braakliggende terreinen te 
(her)ontwikkelen.  
 
Inmiddels is het juli 2011. De ondernemers in de Gelkingestraat maken zich nog 
steeds zorgen. In de Oosterstraat gaat het slecht, afgaande op het aantal leegstaande 
panden. Maar gelukkig is de Damsterdiepgarage bijna gereed. En dat is goed nieuws! 
Naar verwachting trekken vanaf dat moment de binnenstadbezoekers van het 
Damsterdiep via de Steentilstraat en de Oosterstraat of de Gelkingestraat het centrum 
in. Een levendig straatbeeld op de looproute richting Grote Markt is van groot belang 
om de stad aantrekkelijk te houden. Vanaf eind 2012 zal in het gebied echter wederom 
een majeur project starten: de regiotram. Dit is uiteindelijk goed voor de 
bereikbaarheid van de binnenstad, maar in de bouwperiode zal dit ondernemers 
wederom op zijn minst veel hoofdbrekens kosten. Dit betekent dat extra aandacht 
nodig is om het gebied aantrekkelijker te maken voor bezoekers aan de binnenstad. 
 
De PvdA-fractie heeft in een gesprek met de ondernemersvereniging Gelkingestraat 
veel ideeën gehoord om de aantrekkelijkheid van het gebied (in en om de 
Gelkingestraat) te vergroten. De ondernemers willen hier zelf de schouders wel onder 
zetten. Het gaat dan om de volgende zaken: 

- Het vergroten van de aantrekkelijkheid van de entrées naar de straten vanaf 
onder andere de Grote Markt en de Herestraat door bijvoorbeeld het 
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fietsparkeren anders te organiseren en het terrassenbeleid soepeler toe te 
passen (Hoogstraatje); 

- Het aantrekkelijker maken van de straten zelf door bijvoorbeeld groen op 
straat te plaatsen, straatmeubilair, maar ook door maatregelen te treffen op het 
gebied van verkeer (maximum toegestane snelheid verlagen). 

 
Een aantal van de bovenstaande ideeën passen niet in het staande beleid. De PvdA-
fractie vindt het van belang als gemeente ruimte te geven voor de uitvoering van deze 
ideeën. Dit zou kunnen door de Gelkingestraat en omgeving aan te wijzen als 
experimenteergebied, zoals jaren geleden ook in de Folkingestraat is gebeurd (zij het 
dat dit alleen het uitstalbeleid betrof). Door de straten Gelkingestraat, Hoogstraatje, 
Carolieweg, Donkersgang, Kleine Gelkingestraat, Burchtstraat en Oosterstraat als 
experimenteergebied aan te wijzen kan het gebied werken aan samenhang. Het eigen 
initiatief van de ondernemers en de onderlinge afstemming tussen ondernemers zullen 
daarbij leidend zijn. Hierdoor kan het gebied winnen aan aantrekkelijkheid en ontstaat 
mogelijk op termijn een gebied dat bekend zal staan als ‘de zeven straatjes’, met een 
eigen karakter en een versterkte aantrekkingskracht op de bezoekers aan de 
binnenstad.  
 
In verband met het bovenstaande heeft de PvdA-fractie de volgende vragen voor het 
college: 
 

1. Deelt het college de analyse van de PvdA-fractie dat de Binnenstad Zuid-Oost 
een kwetsbaar gebied is voor de detailhandel, met name met het oog op de 
aanleg van de regiotram? Zo nee, waarom niet? 

2. Vindt u met de PvdA-fractie dat het belangrijk is dit gebied te ontwikkelen tot 
een kansrijk deel van de binnenstad, mede gelet op het realiseren van een 
levendige looproute richting Grote Markt en het aantrekkelijk houden van 
onze binnenstad? 

3. Bent u met de PvdA-fractie van mening dat de gemeente ruimte moet bieden 
voor eigen initiatief van de ondernemers in dit gebied? Zo nee, waarom niet? 

4. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat dit eigen initiatief van de ondernemers 
het beste gestalte krijgt door de straten Gelkingestraat, Hoogstraatje, 
Carolieweg, Donkersgang, Kleine Gelkingestraat, Burchtstraat en Oosterstraat 
aan te wijzen als experimenteergebied waardoor gewerkt kan worden aan het 
aantrekkelijker maken en houden van deze straten?  

a. Zo nee, waarom niet?  
b. Zo ja, hoe kan dit gebied als zodanig worden aangewezen en hoe kan 

de gemeente dit optimaal en samen met alle betrokken 
ondernemersverenigingen faciliteren?  

 
 


